
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 14.1.2011 
 
Program: 

1)  Otvorenie predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice predsedajúci 
4)  Podnety občanov  
5)  Peter Hrobár, Starý jarok č. 31 Spišské Podhradie – 

žiadosť o povolenie umiestnenia prenosnej garáže 
zástupca primátora, 
hlavný kontrolór 

6)  Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Spišskom 
Podhradí – schválenie 

primátor 

7)  Plán rokovaní Mestského zastupiteľstva v Spišskom 
Podhradí na rok 2011 

primátor 

8)  Kanalizácia a ČOV – Mandátna zmluva primátor, zástupca 
primátora 

9)  Výstavba bytov Štefánikova ulica (Rybníček) – podanie 
žiadosti 

primátor, zástupca 
primátora 

10) Služby mesta s.r.o. Spišské Podhradie – Doplnok  č. 2 
k mandátnej zmluve 

hlavný kontrolór 

11) Prideľovanie bytov na Rybníčku primátor, predseda 
bytovej komisie 

12) Návrh a voľba členov jednotlivých komisií pri MZ primátor, 
predsedovia komisií 

13) Návrh a voľba členov Dozornej rady Služby mesta s.r.o. 
Spišské Podhradie 

primátor 

14) Delegovanie členov do  jednotlivých Rád škôl za 
zriaďovateľa 

primátor 

15) Správa hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie hlavný kontrolór 
16) Rôzne  
17) Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora 
18) Záver predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský + Dr. Miroslav Varšo + 
Jozef Komara + Mgr. Peter Vandraško + 
MVDr. Michal Kapusta + Vladimír Petrek + 
Štefan Faltin + Miroslav Longauer + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Mgr. Peter Vandraško 
Štefan Faltin 

Návrhová komisia 

Dr. Miroslav Varšo 
Miroslav Longauer Overovatelia zápisnice 
Mgr. Miloslav Repaský 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
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Rokovanie otvoril o 16:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 9 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Mgr. Miloslav Repaský 
Mám pripomienky k rokovaciemu poriadku. Je to dôležitý dokument. Obsahuje 8 strán. Keďže 
poslanci neobdržali pôvodný rokovací poriadok na porovnanie,  navrhujem aby tento dokument 
bol vypustený z dnešného rokovania MZ. 
Mgr. Jozef Bača 
Predchádzajúci poslanci rokovací poriadok poznajú. Tento je vypracovaný kvalitnejšie.  
 
Hlasovanie za vypustenie bodu č. 6 – Rokovací poriadok -  z rokovania 
MVDr. Michal Kapusta - Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský  Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško - Vladimír Petrek - 
Jozef Komara  Štefan Horbaľ  
Mgr. Ján Furman -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Bod č.: 4 
 Podnety občanov 
 
- neboli 
 
Bod č.: 5 
 Peter Hrobár, Starý jarok č. 31 Spišské Podhradie – žiadosť 

o povolenie umiestnenia prenosnej garáže 
 
Mgr. Jozef Bača 
Problém umiestnenia techniky sme riešili  na predchádzajúcich MZ. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Parkovanie strojov zo strany p,.Hrobára – situácia sa začala v lete 2010 kedy sa prvýkrát  obrátil 
na MsÚ so sťažnosťou p. Grančaj, ktorý sa sťažoval, že pán Hrobár mu zatarasil prístupovú cestu 
k rodinnému domu. Vyzvali sme p. Hrobára aby sa dostavil na MsÚ za účelom riešenia sťažnosti. 
Dostavila sa jeho matka, prebehlo zasadnutie  bytovej komisie  k tejto otázke, zaoberali sa týmto 
Služby mesta, po určitých rokovaniach bol náš záver – p. Hrobár je povinný vypratať všetky 
zariadenia vo veterine. Ostala v priestoroch skriňovka, ktorú používa ako prenosnú garáž 
a traktor. Problém je v tom, že sme ho vytlačili z objektu, problém sa nevyriešil, pán Hrobár si 
neodstránil poľnohospodárske stroje, nenašiel si miesto na parkovanie, presunul si stroje  na inú 
ulicu. Ďalšiu sťažnosť podala  p. Vančáková, vec bola postúpená na mestskú políciu, ktorá urobila 
fotodokumentáciu, pán Hrobár svoje stroje stiahol. Zariadenia boli premiestnené inde, pozdĺž 
domu  p. Záhradníkovej, ktorá dala v januári tohto roku sťažnosť na parkovanie strojov v blízkosti 
jej domu a poukazuje na problémové veci. Čo sa týka celej problematiky, navrhujem zo strany MZ 
zaujať  komplexnejšie riešenie. Pán Hrobár podal žiadosť aby v okolí  bytového domu na ulici 
Starý jarok 31 – bývalá budova veteriny -  mu bolo umožnené umiestniť prenosnú garáž. Treba 
poriešiť všetky jeho stroje. Buď mu mesto vyhradí parkovacie miesta na stroje, alebo aby ste 
zaviazali MsÚ postupovať voči p.  Hrobárovi sankčne. 
p. Záhradníková 
Miesto, kde pán Hrobár parkuje je obytná zóna mesta, nie je to priemyselná zóna, jediná 
prístupová cesta je slepá ulica. On roznesie bahno a hnoj, každý to roznesie po ulici ďalej. Ak tam 
bude mať dielňu, tak to bude rovnaké. On tam stroje opravuje vždy, či je to sobota alebo nedeľa. 
Obťažuje všetkých. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Už pred tromi rokmi sme riešili tento problém. Sú tu tri podnety na jednu osobu. Na dnešnom MZ 
by sa mali nanominovať komisie a príslušná komisia nech sa tým zaoberá. 
Vladimír Petrek 
Posunieme len problém ďalej. Navrhujem postupovať sankčne voči p. Hrobárovi. Vytlačiť 
parkovanie strojov  z mesta von. 
Mgr. Jozef Bača 
Možno, že nájde niekto priestor alebo myšlienku na vyriešenie problému p. Hrobára, aby sme my, 
ako mesto, brali nájom. Pán Hrobár s technikou nemôže stáť v centre mesta alebo stáť na 
verejnom priestranstve. Hľadajme do najbližšieho MZ riešenie.  
Vladimír Petrek 
Má mesto také parkovacie miesto? 
Mgr. Jozef Bača 
Zatiaľ sme ho nenašli. 
p. Záhradníková 
Nehnevajte sa pán primátor, ale keď niekto chce podnikať, tak si má miesto nájsť. Mal miesto 
v stolárstve, ale bolo to preňho drahé. 
Mgr. Jozef Bača 
Je na rozhodnutí poslancov. Budeme postupovať v zmysle platných VZN. 
Vladimír Petrek 
Všetko blato vyjde na cestu. 
Štefan Faltin 
Nedá sa mu vymerať priestor v rozostavanej  škole, aby za to zaplatil? Už je naňho, keď bude 
znečisťovať prostredie máme na to mestskú políciu.  Nemôžeme to odsúvať ďalej. Už sa to 
odsúva 2 roky a nič sa nevyriešilo.  
p. Záhradníková 
Dostali sme od mesta vrecia k dispozícii k povodniam. Pán Hrobár má stroje z jednej strany, 
dodávky z druhej, auto ktoré vyváža komunálny odpad nemohlo prejsť. Neverím, žeby pán Hrobár 
dodržiaval predpisy a čistotu. 
Vladimír Petrek 
Ani nemá snahu. 
p. Záhradníková 
Plynári povedali, že to nie je normálne, aby to bolo v takom stave ako to je, rozrytá cesta. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Bol požadovaný  od pána Hrobára poplatok za používanie verejného priestranstva zo strany 
mesta? 
Mgr. Jozef Bača 
Nie, lebo by sme zlegalizovali jeho činnosť. Nechceme mu vyrubovať poplatok za miesta kde stojí, 
lebo tým by sme mu dovolili za poplatok parkovanie. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Keby mu mesto vyrubilo poplatok, tak by z jeho strany bolo, žeby si hľadal iný priestor. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keby sme mu poplatok vyrubili bral by to  tak, žeby sme mu to dovolili. Ani odhŕňať sneh sa tam 
nedalo. 
Peter Hanigovský 
Poplatok za parkovanie v meste je lacnejší ako poplatok za užívanie verejného priestranstva. 
V stolárstve je to drahšie. 
p. Záhradníková 
Každé ráno štartovanie je neúnosné. 
Mgr. Jozef Bača 
Zaoberajme sa jeho žiadosťou, ktorú si dal a to povolenie umiestnenia garáže. 
Mgr. Ján Furman 
On má vo veterine súhlas nájomníkov, ktorí súhlasia s tým, aby tam parkoval. 
Vladimír Petrek 
Nájomník by nemal rozhodovať o mestskej ploche. 
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Mgr. Peter Vandraško 
To je skôr súhlas, že keď to schválime oni proti tomu nebudú nič mať. 
Ing. Marián Tirpák 
Ak budete súhlasiť, tak treba povedať za koľko. 
Štefan Faltin 
Ako dlho v tých priestoroch   tú garáž  má? Nikto mu za priestranstvo nevyrubil poplatok? 
Mgr. Jozef Bača 
Nie. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Poplatok je podľa VZN. Za mesiac vychádza 60,- €. Pri 10 m2. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-F-1 
MZ zamieta žiadosť p. Petra Hrobára na umiestnenie prenosnej garáže na parcele č. 1335/2 
o výmere cca 10 m2. 
Zodpovedný: zástupca primátora Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ 0 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
 Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí – 

schválenie 
 
Vladimír Petrek 
Do kedy má p. Hrobár uvoľniť priestor? 
Mgr. Jozef Bača 
Okamžite. 
Mgr. Ján Furman 
Paragraf 7 bod 4 – myslí sa počas celého rokovania, že sa udelí slovo poslancovi NR a ostatným 
alebo len počas interpelácie? 
Mgr. Jozef Bača 
Počas celého MZ. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Je potrebné v zmysle zákona rozlišovať dve situácie. Prvá, ak na rokovaní požiada o slovo 
poslanec Národnej rady Slovenskej republiky, poslanec Európskeho parlamentu, zástupca vlády 
alebo iného štátneho orgánu, slovo sa mu udelí – t.z. tieto taxatívne vypočítané osoby majú 
právny nárok na udelenie slova na rokovaní MZ. Druhá situácia – slovo sa môže udeliť aj 
ktorémukoľvek obyvateľovi obce – t.z. obyvateľ obce nemá právny nárok na udelenie slova a je na 
MZ, či mu umožní vystúpiť. 
Mgr. Ján Furman 
Paragraf 7 bod 16 – poslanci MZ rečnia pred rečnícky pult. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Nevyplýva to zo zákona. MZ si to upraví samo. Kvôli zvýšeniu úrovne a kvality zasadnutí. Vo 
väčších obciach sa takto vystupuje. 
Peter Hanigovský 
Rokovací poriadok mal byť uvedený do konca septembra 2010. Predpokladal som, že bude štatút 
a potom rokovací poriadok. 4 dni je málo  na to, aby si to poslanci mohli odkonzultovať. Paragraf 2 
bod 2 – MZ môže rozhodovať aj v ďalších otázkach – navrhujem zmeniť.  
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JUDr. Jozef Tekeli 
Poslancom zmenu návrhu rokovacieho poriadku, tak ako uviedol poslanec Hanigovský 
neodporúčam. Je problémom nielen menších obcí, ale aj väčších miest, že častokrát nevedia či 
má o určitej otázke rozhodovať starosta/primátor alebo zastupiteľstvo. Dôsledkom je skutočnosť, 
že veľakrát MZ rozhoduje o tom o čom má rozhodovať primátor a naopak. Mnou navrhovaný text 
rokovacieho poriadku jednoznačne rešpektuje zákon, ktorý presne rozlišuje zákonné rozdelenie 
právomocí medzi MZ a primátora mesta. A iba v prípadoch, kde to zákon umožňuje dáva rokovací 
poriadok mestskému zastupiteľstvu možnosť vyhradiť si pôsobnosť aj v iných veciach – napr. 
nakladanie s hnuteľnými vecami alebo nájom nad určitú finančnú hodnotu. 
Peter Hanigovský 
Keď bude MZ k rozhodnutiu mať výhradu, nebude to v našej kompetencii, nebudeme môcť voči 
tomu nič podniknúť? 
JUDr. Jozef Tekeli 
Samozrejme nemôžete nič podniknúť. Ale to vyplýva už aj priamo zo zákona, ktorý rozlišuje tzv. 
vyhradenú právomoc primátora a tzv. vyhradenú právomoc zastupiteľstva. Do vyhradenej 
právomoci jedného orgánu prirodzene druhý orgán nemôže zasahovať. Napr. v pracovnoprávnych 
vzťahoch je výlučným orgánom primátor, ktorý vystupuje v týchto vzťahoch ako štatutár, bez 
možnosti zásahu zo strany zastupiteľstva. 
Peter Hanigovský 
Paragraf  3 čl. 1 – bolo by dobré uviesť počet a nie definíciu 1/3. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Nič tým neporušíme, ak si to prispôsobíme na podmienky mesta. 
 
Hlasovanie – oprava v § 3 článok 1 – uviesť namiesto „1/3“ -  „4“ 
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Peter Hanigovský 
Paragraf 6 bod 3 – navrhujem vybrať „ nie je možné prijať uznesenia v bode rôzne“. 
Mgr. Jozef Bača 
Každý na začiatku MZ môže dať podnet na rozšírenie alebo doplnenie bodu rokovania. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Práve o to ide, aby sa v bode rôzne neprimali žiadne uznesenia. Zmysel inštitútu zverejňovania 
programu rokovania MZ 3 dni vopred spočíva práve v informovaní verejnosti o tom, čo bude 
predmetom rokovania MZ. Zároveň slúži na zvýšenie kvality rozhodnutí MZ, a to tak, aby sa 
neprijímali nepremyslené a nepripravené rozhodnutia. Odporúčam teda aby zákaz prijímania 
uznesení ostal v rokovacom poriadku tak, ako som to navrhol. 
Mgr. Jozef Bača 
Pokiaľ je to veľmi dôležité, tak to povieme na začiatku rokovania, alebo sa zídeme o tri dni alebo 
do ďalšieho rokovania to dáme. Aby sme neprijímali nepripravené a neprerokované veci. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zmení sa nám systém, pripravili sme program rokovania a vyskočilio nám niekoľko bodov v bode 
rôzne. Na začiatku MZ môže poslanec doplniť bod rokovania. 
Peter Hanigovský 
Na začiatku rokovania dá poslanec doplniť bod, aj tak poslanci nemali podklady k rokovaniu 3 dni 
vopred. 
Paragraf 7 bod 3 – aby rokovanie MZ bolo oznámené občanom aj mestským rozhlasom, 
internetom atď. Aby to bola informácia pre verejnosť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Je program na úradnej tabuli v budove MsÚ, na úradnej tabuli v meste a na internetovej stránke. 
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Hlasovanie – bod „Rôzne“ – ako je uvedené v návrhu Rokovacieho poriadku 
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Peter Hanigovský 
Paragraf 7 bod 3, písm. b – neverejné rokovanie MZ – prečo by tento bod mal byť neverejný? 
JUDr. Jozef Tekeli 
Pán poslanec nesprávne pochopil predmetné ustanovenie. V zmysle rokovacieho poriadku práve 
pri rozhodovaní o skutočnostiach uvedených v § 7 bod 3 písm. a) a b) nesmie MZ nikdy vylúčiť 
verejnosť – t.z. v týchto prípadoch musí byť rokovanie MZ vždy verejné. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Rečnícky pult a zvukové zariadenie – prispôsobiť na naše podmienky. 
 
Hlasovanie – za rečnícky pult 
MVDr. Michal Kapusta - Dr. Miroslav Varšo - 
Mgr. Miloslav Repaský - Štefan Faltin - 
Peter Hanigovský - Miroslav Longauer - 
Mgr. Peter Vandraško - Vladimír Petrek - 
Jozef Komara - Štefan Horbaľ - 
Mgr. Ján Furman -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Peter Hanigovský 
Poslanci rokujú z miesta. 
Paragraf 9 bod. 2 – zástupcovi budeme dávať úlohy, doporučovať, alebo prijímať uznesenia? 
JUDr. Jozef Tekeli 
MZ bude zástupcovi primátora „odporúčať“. 
MVDr. Michal Kapusta 
V okruhu činností zástupcu primátora  je aj riadenie úradu, môžu mi poslanci aj ukladať. 
Mgr. Jozef Bača 
V každom prípade vaše uznesenia sú pre mestský úrad. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Chcem vás upozorniť, že je síce v náplni terajšieho zástupcu primátora aj vedenie mestského 
úradu, ale musíte si uvedomiť, že zástupca primátora je poslancom MZ, a teda nevykonáva svoju 
funkciu v pracovnom pomere. Teda nemožno naňho nahliadať ako na súčasť mestského úradu. 
Je v inej pozícii a teda aj v inom vzťahu k MZ, než bol prednosta mestského úradu. 
Peter Hanigovský 
Bod 4 § 10 – doteraz sa hlasovalo ako celok – členovia komisií a nie jednotlivo. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Túto otázku zákon nereguluje. Doterajší rokovací poriadok ju taktiež neriešil. Avšak v zmysle 
Štatútu mesta Spišské Podhradie, MZ volí členov svojich orgánov. Preto som dal do nového 
rokovacieho poriadku aj toto doplnenie. Nebude však z hľadiska zákonnosti problém v tom, ak by 
rokovací poriadok obsahoval ustanovenie, že o kolektívnych orgánoch sa hlasuje en block. Ako 
logickejšie však považujem hlasovanie o každom členovi zvlášť, z dôvodu, že ak má poslanec 
výhradu iba k niektorému z navrhovaných členov kolektívneho orgánu, môže za ostatných 
zahlasovať. Ak sa však hlasuje en block a poslanec má výhradu k niektorému z kandidátov nemal 
by zahlasovať za celý kolektívny orgán ako taký, čo môže mať za následok problémy pri 
hlasovaní. 
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Peter Hanigovský 
O návrhu poslanca sa hlasovalo bez diskusie – bolo doteraz. 
JUDr. Jozef Tekeli 
O návrhu poslanca sa má hlasovať bez diskusie iba ak sa jedná o procedurálny návrh. 
V ostatných prípadoch sa samozrejme otvára k návrhu poslanca diskusia. Aby sa však odstránili 
pochybnosti doplním text rokovacieho poriadku o výslovné znenie, že o procedurálnom návrhu 
poslanca a primátora sa hlasuje bez rozpravy. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-1 
MZ schvaľuje Rokovací poriadok mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
 Plán rokovaní Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí na rok 

2011 
 
Mgr. Jozef Bača 
Návrh ste mali doma. Verím, že nebudeme mať problém sa k problematike mesta zísť aj 
častejšie. 
Dr. Miroslav Varšo 
Májový termín tu nebudem. 
Peter Hanigovský 
Môžeš sa ospravedlniť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Podľa zákona musí byť plán rokovaní. Môže sa zmeniť termín. Plán rokovaní MZ bude zverejnený 
na internetovej stránke mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-2 
MZ schvaľuje Plán rokovaní mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí na rok 2011 v týchto 
termínoch: 
14.01.2011, 24.02.2011, 31.03.2011, 28.04.2011, 19.05.2011, 30.06.2011, 29.09.2011, 
27.10.2011, 24.11.2011, 29.12.2011. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 8 
 Kanalizácia a ČOV – Mandátna zmluva 
 
Mgr. Jozef Bača 
Prvoradou úlohu mesta je mať kanalizáciu. 
Jozef Ocilka 
Zastupujem firmu Premier Consulting. Robím pre Prešovský kraj. Nedostali sme sa k žiadnemu 
projektu v minulom volebnom období. Dnes je situácia iná. Navštívil som toto MZ kvôli tomu, že 
chcete realizovať rekonštrukciu kanalizácie. Vraj máte niečo rozrobené. Za danej politickej 
situácie, vieme ponúknuť lepšie podmienky a garanciu tohto projektu. Eurofondy sú aj o politike. 
Naše referencie hovoria za všetko. Za minulý rok sme mali cez 200 úspešných projektov. Za 
danej situácie, keď pozriete kto je ministrom životného prostredia, aké máme preferencie a čo 
môžeme urobiť je na vás, aby ste sa rozhodli. Neviem koľko ostatné firmy pýtajú. Vieme vám 
urobiť projekt za 3 %. Vieme urobiť projekt do konca. Zašleme vám zmluvu a pozriete si ju. Prišiel 
som preto, aby ste mali možnosť porovnať si ostatné firmy s našou.  
MVDr. Michal Kapusta 
Takýchto prezentácií si môžeme vypočuť 50. V ktorých obciach a odvetviach ste boli úspešní?  
Jozef Ocilka 
Obec Dúbrava, Hozelec, Kurimany. Vranov nad Topľou, Strážske – škola, jasle, námestie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Rozprávate o projektoch cez ROP. Nerozprávate o projektoch cez  Ministerstvo  životného 
prostredia. Kanalizácia ide cez Ministerstvo životného prostredia. 
Jozef Ocilka 
Realizovali sme projekty v západoslovenskom kraji. V minulosti sme na Ministerstve životného 
prostredia nerealizovali žiadne projekty, teraz tam máme 100%-tnú šancu.  
MVDr. Michal Kapusta 
Pred chvíľou ste povedali, že to viete na 100%. Teraz vravíte, že nebudete hovoriť o percentách. 
Jozef Ocilka 
Keď budete podpisovať zmluvu, dajte si pozor na ďalšie pridané percentá a ďalšie pridané veci. 
Aby to neskončilo na tom, že niekto vám povie, že vám to urobí za 5% a nakoniec to bude 15%. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Chcem sa vám poďakovať ako, že ako jediný z firiem ste sa prišli osobne prezentovať. 
Miroslav Longauer 
Malo to byť takto odprezentované aj  firmou S.E.G. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dávam návrh na 5-minútovú prestávku. 
 
- pokračovanie rokovania po prestávke 
 
Mgr. Jozef Bača 
Vypočuli sme si zástupcu firmy. Našim záverom tohto bodu rokovania by malo byť odsúhlasenie 
mandátnej zmluvy s niektorou firmou, na ktorej sa dohodneme. 
Peter Hanigovský 
Firma prišla neskoro. Predbežný súhlas bol daný na inú firmu. Takýchto prezentácií tu mohlo byť 
viac. Čas je krátky. 
MVDr. Michal Kapusta 
Takýchto prezentácií by tu mohlo byť kopec, každý by hovoril, že je úspešný. Táto firma, ktorá tu 
mala prezentáciu za posledné 4 roky nedala ani jeden grant na Ministerstve životného prostredia. 
Ja preferujem firmu SEG. Boli úspešní, prešlo im viac ako 75 % projektov podaných. Je to vysoká 
úspešnosť podaných projektov cez Ministerstvo životného prostredia. Podmienky sú skoro 
rovnaké.  
Mgr. Ján Furman 
Mali sme pracovné rokovanie zamerané na tento bod a tam sme sa dohodli jasne. Boli podniknuté 
kroky na rozbehnutie tejto akcie. Mali by sme si stáť za tým, na čom sme sa dohodli. 
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Uznesenie č.: MZ-1-11-B-3 
MZ schvaľuje uzatvorenie mandátnej zmluvy medzi mestom Spišské Podhradie a firmou S.E.G. 
s.r.o, ktorej predmetom je schválenie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok a podpísanie 
Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku poskytovateľom z prostriedkov 
štrukturálnych fondov EÚ za účelom financovania projektového zámeru „Výstavba verejnej 
kanalizácie a čistiarne odpadových vôd v Spišskom Podhradí“ kód výzvy: OPŽP-PO1-10-2. 
Dátum vyhlásenia výzvy: 03.12.2010 Ministerstvom životného prostredia Slovenskej republiky. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
 Výstavba bytov Štefánikova ulica (Rybníček) – podanie žiadosti 
 
Mgr. Jozef Bača 
PD bola vypracovaná na 24 bytov. Z určitých dôvodov sa tento projekt rozdelil na dve časti. Bolo 
by nerozumné  nechať to teraz tak. Bolo by dobré, aby sme tento projekt naplnili ďalšími ôsmimi 
bytmi. 
MVDr. Michal Kapusta 
V pondelok začína termín podávania žiadostí. Pripravené je všetko. Jedná sa o osem bytov. Sú 
tam prípojky na kanalizáciu, cesta je urobená,  NN prípojka je skolaudovaná. Prvých 6 rodín už 
býva dole na Rybníčku. Mesto by zaplatilo 41 022,64 €. 
Mgr. Jozef Bača 
Žiadosti sa podávajú od pondelka do 15.2. 2011. Čím skôr tú žiadosť podáme, tým viac bodov 
získame. Za každý deň podaný skôr sú body. 
Peter Hanigovský 
Tých 16 bytov bola spoluúčasť mesta 25%? 
MVDr. Michal Kapusta 
Vysvetlil situáciu. 
Vladimír Petrek 
Koľko je nájom v bytoch? 
Ing. Marián Tirpák 
Cca 30,-€. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-4 
MZ schvaľuje podanie žiadosti mesta Spišské Podhradie o poskytnutie dotácie na obstaranie 8 
nájomných obecných bytov nižšieho štandardu v Spišskom Podhradí, Štefánikova ulica. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-1-11-B-5 
MZ schvaľuje výšku spolufinancovania výstavby „8 nájomných obecných bytov nižšieho štandardu 
v Spišskom Podhradí, Štefánikova ulica“ z rozpočtu mesta vo výške 41 022,64 €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
 Služby mesta s.r.o. Spišské Podhradie – Doplnok č. 2 k mandátnej 

zmluve 
 
JUDr. Jozef Tekeli 
Správu mestského bytového fondu zabezpečuje obchodná spoločnosť Služby mesta, s.r.o. na 
základe mandátnej zmluvy zo dňa 03.09.2010. Prílohou tejto mandátnej zmluvy je zoznam 
spravovaných bytových objektov. Prirodzene ako sa rozširuje bytový fond vo vlastníctve mesta je 
potrebné v súlade s ním dopĺňať aj zoznam Službami mesta, s.r.o. spravovaných objektov. 
Z uvedeného dôvodu predkladám návrh na uzatvorenie dodatku č. 2 k predmetnej mandátnej 
zmluve. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-6 
Mestské zastupiteľstvo v Spišskom Podhradí schvaľuje uzatvorenie Dodatku č. 2 k mandátnej 
zmluve medzi mestom Spišské Podhradie a Službami mesta s.r.o. zo dňa 03.09.2010, ktorého 
predmetom je rozšírenie predmetu výkonu správy majetku mesta Spišské Podhradie 
spoločnosťou Služby mesta s.r.o.  o: 

Dom – bytová jednotka č. 1,   parc. KN-C 1931/44 s. č. 1146,  o. č. 166 
Dom – bytová jednotka č. 2,   parc. KN-C 1931/43   s. č. 1147,  o. č. 167 
Dom – bytová jednotka č. 3, parc. KN-C 1931/42 s. č. 1148, o. č. 168 
Dom – bytová jednotka č. 4, parc. KN-C 1931/41 s. č. 1149 o. č. 169 
Dom – bytová jednotka č. 5, parc. KN-C 1931/40 s. č. 1150 o. č. 170 
Dom – bytová jednotka č. 6, parc. KN-C 1931/39 s. č. 1151 o. č. 171 
Dom – bytová jednotka č. 7, parc. KN-C 1931/38 s. č. 1152 o. č. 172 
Dom – bytová jednotka č. 8,  parc. KN-C 1931/37 s. č. 1153 o. č. 173 
Dom – bytová jednotka č. 9,  parc. KN-C 1931/26 s. č. 1154 o. č. 174 
Dom – bytová jednotka č. 10, parc. KN-C 1931/25 s. č. 1155 o. č. 175 
Dom – bytová jednotka č. 11, parc. KN-C 1931/24 s. č. 1156 o. č. 176 
Dom – bytová jednotka č. 12, parc. KN-C 1931/23 s. č. 1157 o. č. 177 
Dom – bytová jednotka č. 13,  prac. KN-C 1931/22 s. č. 1158 o. č. 178 
Dom – bytová jednotka č. 14,  parc. KN-C 1931/21 s. č. 1159 o. č. 179 
Dom – bytová jednotka č. 15, parc. KN-C 1931/20 s. č. 1160 o. č. 180 
Dom – bytová jednotka č. 16,  parc. KN-C 1931/19 s. č. 1161 o. č. 181 

 
 na dobu neurčitú s cenou za výkon správy 30% z vybratého a mestu Spišské Podhradie 
odvedeného nájomného. 
Zodpovedný: primátor, Služby mesta s.r.o. Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
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Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
 Prideľovanie bytov na Rybníčku 
 
Peter Hanigovský 
Predniesol návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-7 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1153/173 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Bendík Jozef, trvale bytom Májová 9, Spišské Podhradie a pre pani Girgová Jolana, trvale bytom 
Štefánikova 19 , Spišské Podhradie na dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou 
predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka 
voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer  
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-8 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1154/174 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Šandorová Ružena, trvale bytom mesto Spišské Podhradie a pre pána Šandor Zdeno, trvale 
bytom Levočské Lúky 39 na dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou predĺženia 
nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči 
správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer  
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-9 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1155/175 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Čonka Daniel, trvale bytom mesto Spišské Podhradie a pre pani Gajdošová Marta, trvale bytom 
Vodný rad 6 , Spišské Podhradie na dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou 
predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností nájomníka 
voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-10 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1156/176 v Spišskom Podhradí pre pána: Škop 
Ondrej a manželka Škopová Magdaléna, trvale bytom Prešovská 40, Spišské Podhradie  na dobu 
určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu 
plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško 0 Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-11 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1157/177 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Kocsisová Eva, trvale bytom Palešovo nám. 16, Spišské Podhradie a pre pani Gajdošová Anna, 
trvale bytom Palešovo nám. 16 , Spišské Podhradie na dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s 
možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností 
nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-12 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1158/178 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Mižigárová Gizela, trvale bytom Starý jarok 10, Spišské Podhradie  na dobu určitú od 24.1.2011 
do 30.4.2011 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých 
finančných povinností nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-1-11-B-13 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1159/179 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Čonková Natália, trvale bytom mesto Spišské Podhradie, pre pani Kandračová Jarmila, trvale 
bytom Štefánikova 157, Spišské Podhradie a pre pána: Škop Rudolf, trvale bytom Štefánikova 9 
dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu 
plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-14 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1160/180 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Horváth Jozef, trvale bytom mesto Spišské Podhradie na dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s 
možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných povinností 
nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-15 
MZ schvaľuje pridelenie bytu  na ulici Štefánikova 1161/181 v Spišskom Podhradí pre pána: 
Horváth Jozef a manželka Horváthová Viera, trvale bytom Štefánikova 90, Spišské Podhradie  na 
dobu určitú od 24.1.2011 do 30.4.2011 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu 
plnenia všetkých finančných povinností nájomníka voči správcovi.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 
Peter Hanigovský 
Ostal ešte jeden voľný byt. Bude pridelený po zasadnutí novej bytovej komisie. 
 
p. Dunka  
Prečo nedostal byt nikto z Mlyna? Tam bývame 30 ľudí. 
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Primátor vyhlásil 10 minútovú prestávku. 
 
Bod č.: 12 
 Návrh a voľba členov jednotlivých komisií pri MZ 
 
Mgr. Jozef Bača 
Na predchádzajúcom MZ boli zvolení predsedovia komisií. Dnes nech prednesú návrhy na členov 
svojich komisií, aby sa sfunkčnili komisie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dohodnime sa na zapisovateľoch komisií, či budú s hlasom poradným alebo budú hlasovať. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Doteraz sa ako hlasovalo o členoch komisií? 
MVDr. Michal Kapusta 
Hlasovalo sa en-block. Predseda povedal mená a hlasovalo sa o celku. Nový rokovací poriadok  
ešte neplatí. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Navrhujem, aby sa hlasovalo en-block ako v minulosti. 
Mgr. Ján Furman 
Každý predseda komisie navrhne členov, ten si ich vybral, ten bude s nimi rokovať, navrhujem 
hlasovať en-block. 
Peter Hanigovský 
Do niektorých komisií sú navrhnutí členovia, ktorých si nevyberá predseda, ale boli politicky 
nominovaní. 
Vladimír Petrek 
Súhlasím s návrhom p. Furmana, hlasujme za komisiu, kto má pripomienku k členovi komisie, 
nech to prednesie. 
Mgr. Ján Furman 
Každý poslanec má právo sa zúčastniť každej komisie, mimo hlasovania. 
Peter Hanigovský 
Na pracovnom rokovaní sme sa zaoberali aj členmi jednotlivých komisií. Kým nebude doriešená 
inventúra v CVČ bude problém dvihnúť ruku. 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslal som správu z inventúry poslancom. Našli sa zariadenia, ktoré nemali inventarizačné čísla. 
Do 20.1.2011 má riaditeľ CVČ porovnať reálny stav so stavom v databáze. Inventúra nie je 
doriešená. Sú tam veci, ktoré chýbajú. Napísal som správu, lebo som to na pracovnom stretnutí 
sľúbil. Máte to napísané. Každý jeden poslanec to dostal. Záverečný úzus bude 21.1.2011. 
Doteraz nie je doriešená inventúra v CVČ. 
Ing. Kovalská 
Neviem čo má inventúra spoločné s voľbou členov komisií? Inventarizácia sa má robiť každý 
jeden rok. Doteraz sa nerobila? Ako to je? Čo má inventúra spoločné s voľbou členov komisií? 
Mgr. Jozef Bača 
Pán poslanec vie o koho sa jedná. Neodovzdal podľa mojich informácií veci pri inventúre. Sme 
tlačení audítorom k záverečnej správe, že toto musí byť uzatvorené. Nemôžeme sa uchádzať 
o granty, keď nemáme audit. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Poviete, že neviete či to je pravda alebo nie je pravda. Neviem prečo sa to má riešiť do 20.1. 
2011? Mohlo sa to vyriešiť do štvrtka tohto týždňa.  
MVDr. Michal Kapusta 
Prečítal správu z inventúry. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Hlasujte za členov komisií ako chcete , ale  nešpiňte moje meno. 
Mgr. Jozef Bača 
Chceme to uzavrieť. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Na vyriešenie inventúry bolo dosť času. 
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Mgr. Jozef Bača 
V účtovníctve je zapísaná posilňovacia stena a namiesto nej je tam niečo iné. Vtedy mohol byť 
záznam z CVČ. Na druhej strane chýba majetok a na druhej strane je prebytok. Vymeniť stôl za 
tenisové rakety to je nelogické. Kedy ste to schopní dať do poriadku? 
MVDr. Michal Kapusta 
Do 20.1.2011 má dať p. Longauer všetko do poriadku. Ja či som dal týždeň riaditeľovi aby dal 
všetko do poriadku či ho je veľa alebo málo, je to na posúdenie poslancov. Otázka je či od roku 
2004 do roku 2008 je málo alebo veľa. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Nebol som v tom čase riaditeľom CVČ. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Komisia udala termín do kedy to má byť odstránené.  
Mgr. Jozef Bača 
Urobme si prestávku a prediskutujme to. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Bol som tu 10.1.2011 ako sme sa dohodli. Keď som bol v minulosti na zasadnutí MZ tak poslanci 
hlasovali či smiem niečo povedať. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Vráťme sa ku komisiám MZ. 
Mgr. Jozef Bača 
Poprosím predsedov jednotlivých komisií aby predniesli návrhy na členov svojej komisie. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Dávam návrh, aby sa hlasovalo en-block. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dávam návrh, aby sme hlasovali za každého člena osobitne. 
 
Hlasovanie – členovia komisií sa budú hlasovať en-block (v celku) 
MVDr. Michal Kapusta - Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško - Vladimír Petrek + 
Jozef Komara 0 Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh prešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-16 
MZ schvaľuje členov Komisie ochrany verejného poriadku, kontrolnej a škodovej pri MZ v zložení: 
- JUDr. Štefan Gál, Mgr. Jozef Pentrák, Magdaléna Kurillová, Katarína Fábianová, Rudolf 
Želonka, Jozef Kopnický. Zapisovateľka: Alena Longauerová. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-17 
MZ schvaľuje členov Komisie pre výstavbu a územný plán pri MZ v zložení: - Anna Hricová, Ing. 
Jana Vaverčáková, Ing. Ján Poláček, Marián Boržik. Zapisovateľ: Mgr. Jozef Srnka. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
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Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-18 
MZ schvaľuje členov Komisie pre životné prostredie pri MZ v zložení: - Ing. Ivan Lauro, Vladimír 
Tomko, Zdenek Sedlačko, Jozef Rejnič. Zapisovateľka: Eva Vlkolinská 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-19 
MZ schvaľuje členov Školskej komisie pri MZ v zložení: - Ing. Ján Jurečko, Mgr. Ľubica 
Karpatyová, Bc. Iveta Mlynarčíková, Mgr. Imrich Biric, Ing. Ľuboslav Longauer, Mgr. Ján Furman. 
Zapisovateľka: Elena Brindzová. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-20 
MZ schvaľuje členov Komisie pre mestskú časť Katúň pri MZ v zložení: - Mária Kožárová, Eva 
Ferencová, Vladimír Vrábeľ, Miroslav Ľach. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-21 
MZ schvaľuje členov Komisie pre kultúru, kultúrne a historické pamiatky a pamätihodnosti mesta 
pri MZ v zložení: - Mgr.art. Štefan Siváň, Mgr.art.  Peter Krupa,  Štefan Sýkora, Mgr. Otília 
Panáková, Katarína Wagnerová, Mária Litecká, Mgr.art. Matúš Lányi. Zapisovateľ: Daniela 
Vancová. 
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Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-22 
MZ schvaľuje členov Komisie pre šport a mládež pri MZ v zložení: - Ing. Marián Tirpák, Mgr. Peter 
Vandraško, Miloš Komara, Marek Kukura, Rastislav Jasovský. Zapisovateľ: Mgr. Vladimír Šolc. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-23 
MZ schvaľuje členov Komisie rozvoja a cestovného ruchu pri MZ v zložení: - Ing. Mariana 
Kovalská, Mária Mišenčíková, Dr. Miroslav Varšo, Jozef Pacák. Zapisovateľka: Ing. Viera 
Mikolajová. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-24 
MZ schvaľuje členov Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej pri MZ v zložení: - Štefan Horbaľ, 
Mária Sakmarová, Ladislav Puchala, Bc. Marta Kešeľáková, PhDr. Monika Ondrišová, Mária 
Palečeková. Zapisovateľka: Mgr. Milada Kapustová. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-25 
MZ schvaľuje členov Komisie finančnej a majetkovej pri MZ v zložení: - JUDr. Magdaléna 
Boronová, Ing. Ján Lisoň, Mgr. Jozef Srnka, Ing. Stanislav Ledecký. Zapisovateľka: Ing. Slávka 

PDF vytvořeno zkušební verzí pdfFactory www.fineprint.cz

http://www.fineprint.cz
http://www.fineprint.cz


Čarná. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo 0 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-26 
MZ schvaľuje členov Komisie ochrany verejného záujmu pri MZ v zložení: - Štefan Faltin, Vladimír 
Petrek, Mgr. Miloslav Repaský, Mgr. Ján Furman. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
 Návrh a voľba členov Dozornej rady Služby mesta s.r.o. Spišské 

Podhradie 
 
Mgr. Jozef Bača 
V dozornej rade sme mali troch členov – p. Mačugu, p. Hanigovského a p. Tomka. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Navrhujem do dozornej rady p. Petreka. 
MVDr. Michal Kapusta 
Na politickom sedení  boli návrhy – Mgr. Furman, Mgr. Vandraško, MVDr. Kapusta. 
Peter Hanigovský 
Mám záujem robiť v dozornej rade naďalej. 
Ing. Marián Tirpák 
Som prekvapený, že je taký záujem o dozornú radu, aby to nebolo ako posledné 4 roky. Nikdy 
sme sa nestretli v plnom počte.  
Miroslav Longauer 
Prečo v dozornej rade nemôžu byť štyria? 
Ing. Marián Tirpák 
Musia byť nepárny počet. Dozorná rada je orgán druhý najvyšší, konateľ je na druhom mieste. 
Bolo by dobré pokiaľ sa dohodneme na dozornej rade na niektorých veciach, aby člen 
rozhodnutia  na MZ  presadil. Aj mne sa stalo to, že nie som poslanec a bol som poslancom 
upozornený v minulom období na to, že nemôžem na MZ predkladať návrh. 
Jozef Komara 
Navrhujem rokovať o navrhnutých piatich poslancoch. 
Peter Hanigovský 
O počte dozornej rady rozhoduje valná hromada a v tomto prípade primátor. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Dnes sme schválili rokovací poriadok, bude do budúcna možné, aby takto niekto vystúpil na MZ 
ako teraz p. riaditeľ? 

PDF vytvořeno zkušební verzí pdfFactory www.fineprint.cz

http://www.fineprint.cz
http://www.fineprint.cz


JUDr. Jozef Tekeli 
Ako som už v predchádzajúcom rokovaní uviedol slovo sa môže udeliť ktorémukoľvek obyvateľovi 
obce. Slovo môže znamená, že obyvateľ obce nemá právny nárok na udelenie slova. Páni 
poslanci, ak by ste to neschválili v tejto podobe, ale inak, bolo by to v rozpore so zákonom 
369/1990 Z.z. o obecnom zriadení. Pretože sa v tomto prípade jedná o zákonnú dikciu a kogentné 
zákonné ustanovenie, ktoré som ja iba prevzal do rokovacieho poriadku. Nejde teda o vec, ktorú 
by MZ malo možnosť regulovať nad rámec zákona alebo odchýlne. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Škoda, že sme to takto schválili. 
Mgr. Jozef Bača 
Máme 5 mien. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Na minulom pracovnom stretnutí sme sa dohodli, že som tam aj ja. Bod 8 platí a tento nie? 
JUDr. Jozef Tekeli 
Upozorňujem, že na takúto zmenu je potrebné vykonať najprv zmenu spoločenskej zmluvy, a to 
patrí do pôsobnosti valného zhromaždenia. T.z. až spoločenskou zmluvou sa môže zmeniť počet 
členov dozornej rady z 3 na 5. 
Mgr. Jozef Bača 
Na budúce urobíme voľbu troch alebo piatich členov dozornej rady.  
MVDr. Michal Kapusta 
Nikto nikoho nezamietol. Bavíme sa o tom 10 minút, že je hotová kandidátka. Po 10 min. p. 
Longauer navrhne ďalšieho kandidáta. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Navrhujem tajnú voľbu hlasovania. 
 
Hlasovanie – za tajnú voľbu členov Dozornej rady Služby mesta s.r.o. 
MVDr. Michal Kapusta - Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský - Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško - Vladimír Petrek - 
Jozef Komara - Štefan Horbaľ 0 
Mgr. Ján Furman -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-27 
MZ schvaľuje Vladimíra Petreka za člena Dozornej rady Služby mesta s.r.o. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško 0 Vladimír Petrek 0 
Jozef Komara 0 Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-28 
MZ schvaľuje Mgr. Jána Furmana za člena Dozornej rady Služby mesta s.r.o. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
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Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-29 
MZ schvaľuje MVDr. Michala Kapustu za člena Dozornej rady Služby mesta s.r.o. Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Dr. Miroslav Varšo 0 
Mgr. Miloslav Repaský 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
 Delegovanie členov do jednotlivých Rád škôl za zriaďovateľa 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-30 
MZ deleguje za zriaďovateľa pp. Štefana Horbaľa, Mgr. Petra Vandraška a Jozef Komaru za 
členov  Rady školy pri Materskej škole v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Dr. Miroslav Varšo 
Navrhujem do Rady školy pri CVČ p. Repaského. 
MVDr. Michal Kapusta 

Navrhujem p. Petreka. 
 
Hlasovanie – p. Repaský za člena Rady školy pri CVČ 
MVDr. Michal Kapusta - Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško - Vladimír Petrek 0 
Jozef Komara - Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Mgr. Miloslav Repaský 
Nevedel som, že poslanec môže hlasovať aj za seba. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Môže, ale je to na vlastné posúdenie. 
Miroslav Longauer 
Dávam návrh na opakované hlasovanie. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-31 
MZ deleguje za zriaďovateľa p. Vladimíra Petreka za člena  Rady školy pri Centre voľného času 
Spišský hrad  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek 0 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Miloslav Repaský 
Pán poslanec Komara je v pracovnom pomere a je nezlúčiteľné aby bol zástupcom zriaďovateľa 
v Rade školy pri CVČ Spišské Podhradie. Je nutná výmena aj p. Komaru. 
Mgr. Peter Vandraško 
Navrhujem p. Kapustu. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Treba dať hlasovať o zrušení p. Komaru. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Za zloženie rady zodpovedá riaditeľ CVČ. Opäť to nie je v poriadku. 
JUDr. Jozef Tekeli 
Doplnenie členov Rady CVČ sa odročí až do najbližšieho zasadania MZ, s tým že preverímí 
nezlučiteľnosť funkcie člena Rady školského zariadenia so zamestnaneckým pomerom 
v školskom zariadení. 
Mgr. Jozef Bača 
Zriaďovateľ má nanominovať štyroch členov a práve to robíme.. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-32 
MZ deleguje za zriaďovateľa MVDr. Michala Kapustu za člena  Rady školy pri Centre voľného 
času Spišský hrad  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Dr. Miroslav Varšo 0 
Mgr. Miloslav Repaský  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Miloslav Repaský 
Pán Vandraško je externým zamestnancom CVČ, taktiež to nie je v súlade. 
Štefan Faltin 
Dávam návrh na zrušenie celého hlasovania a voľby členov rady CVČ. 
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Mgr. Miloslav Repaský 
Ide mi o to , aby to bolo tak ako to má byť, nejde mi o pána Vandraška. 
Mgr. Jozef Bača 
Nech je to tak ako to má byť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Do Rady školy pri ZUŠ navrhujem  p. Varša. 
Dr. Miroslav Varšo 
Nemôžem. 
Mgr. Jozef Bača 
Navrhujem p. Kapustu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem si ujasniť či voľba p. Petreka a mňa je platná a riešenie vzťahu p. Vandraška? 
 
- súhlas poslancov 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-33 
MZ deleguje za zriaďovateľa MVDr. Michala Kapustu za člena  Rady školy pri Základnej 
umeleckej škole  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-34 
MZ deleguje za zriaďovateľa Mgr. Petra Vandraška za člena  Rady školy pri Základnej umeleckej 
škole  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer 0 
Mgr. Peter Vandraško 0 Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-35 
MZ deleguje za zriaďovateľa pp. Štefan Faltin, Mgr. Ján Furman za členov  Rady školy pri 
Základnej škole Školská 3  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský  Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-1-11-B-36 
MZ deleguje za zriaďovateľa Mgr. Jána Furmana za člena  Rady školy pri Základnej škole 
Palešovo nám. 9  v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: primátor Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško + Vladimír Petrek + 
Jozef Komara + Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
 Správa hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie. 
 
JUDr. Jozef Tekeli 
Predniesol správu.  Správa  je súčasťou dokumentácie k zasadnutiu MZ.“ 
Peter Hanigovský 
Organizačný poriadok odporúčate zrušiť, to znamená organizačnú štruktúru už nebude môcť MZ 
ovplyvniť? 
JUDr. Jozef Tekeli 
Odporúčam zrušiť Organizačný poriadok mestského zastupiteľstva ako dokument z roku 1990 
a nie organizačnú štruktúru mesta Spišské Podhradie. Upozorňujem však zároveň, že organizácia 
mestského úradu je po zmene zákona s účinnosťou od 1.4.2010 plne v kompetencii primátora 
mesta. 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-A-1 
MZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 16 
 Rôzne 
 
Peter Hanigovský 
Je možné materiál na MZ dať na mestskú stránku? Myslím podklady tak ako ich dostávajú 
poslanci? 
MVDr. Michal Kapusta 
Na stránke je zverejnená pozvánka na MZ. Materiály sú pre poslancov. Možno by sme urobili len 
nejaký výťažok, nie všetko čo majú poslanci. Aby to bolo na nejakých troch stranách, nie celý 
materiál. Porozmýšľame nad tým. 
Mgr. Ján Furman 
V mnohých údajoch sú osobné údaje. Ak má niekto záujem môže na zasadnutie MZ prísť. 
Peter Hanigovský 
Myslel som štatút atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tieto materiály sú na stránke, toto nie je problém. Od nového roka je povinnosť dávať na stránku 
zmluvy. Budú tam aj zmluvy ku grantom. Je to náročné. Trošku to potrvá. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Schválili sme rokovací poriadok, schvaľuje sa štatút. Dávam návrh, aby sa spoločne vypracovalo 
programové vyhlásenie, aby občan vedel kam smeruje MZ vo svojom štvorročnom pôsobení. Čo 
by sme chceli urobiť atď. aby sa občan vedel zariadiť. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Každý z nás išiel do volieb, mal predstavu, čo chce urobiť. Sú veľké dokumenty mesta – PhaSR, 
program rozvoja bývania, tam je jasné smerovanie mesta kam chceme ísť.  
Mgr. Miloslav Repaský 
Osobne som priamy program predvolebný nedával. Napríklad uviesť – chceme robiť námestie, 
uverejniť výzvy atď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Na web stránku mesta dáme zmluvy, faktúry, výsledky grantov atď. Poslanci vedia, obyvatelia 
mesta možno nie tak celkom, že sa robí ZŠ Palešovo nám atď. všetko pôjde na stránku, aby ľudia 
vedeli o aké financie sa jedná. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Občan by mohol vedieť, čo sa plánuje v meste robiť a snažiť sa o jeho naplnenie. 
Mgr. Jozef Bača 
Ak máš návrh, nejakú predstavu, treba to pripraviť. Môžeme sa tomu venovať. Nemáme prijímať 
uznesenia o tom, čo sa dnes dozvieš. Treba popremýšľať. Teraz to budeme brať ako informáciu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Je potrebné predložiť návrh písomne. 
Mgr. Ján Furman 
Je potrebné povedať kto to vypracuje, či poslanci, či komisie atď. Treba povedať aj to „B“. Ono má 
to svoje opodstatnenie svojim spôsobom. Každá vláda si ho dáva. Je to prienik volebných 
programov. Aj nezávislí poslanci majú svoju víziu. Je potrebné to ohraničiť do kedy to má byť. 
Mgr. Jozef Bača 
Predniesol návrh p. Repaského – vypracovať programové vyhlásenie s víziou rozvoja mesta 
s jasne stanovenými cieľmi pre rozvoj mesta a občana. 
Mgr. Peter Vandraško 
Nie som proti aktivite každého poslanca, ale ja som bol zvolený občanmi mesta ako člen SDKÚ, 
občania s našim programom súhlasili. Znegujem to, čo som predtým zastával keď som išiel do 
volieb. Zdržím sa hlasovania. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Každý z nás kto kandidoval mal určitú víziu a myslím si, že je v záujme každého, aby sa naplnila. 
Týmto dokumentom by som sa ja dozvedel či moja vízia má šancu na naplnenie alebo je to strata 
času. 
MVDr. Michal Kapusta 
Myšlienka nie je zlá. Aký bude termín, spôsob spracovania, každý poslanec má dať svoje 
podklady, zídeme sa a budeme diskutovať čo budeme robiť a čo nie? Neviem si to predstaviť. 
Urobíme to my alebo zamestnanci, keď zamestnanci nemajú myšlienky poslancov, alebo to budú 
robiť komisie? Dnes neviem ako to máme robiť, zatiaľ sa zdržím hlasovania, nevieme čo 
otvárame. Nech je to viac otvorené a vysvetlené. Je to niečo nové, možno to osloví ľudí. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Netlačím na čas, je to závažný dokument. Tí čo prijali prácu v komisiách tak je v ich záujme, aby 
v tých komisiách nesedeli ale boli za nimi určité výsledky. Niektorí máte po desať komisií, ja zatiaľ 
nie som v žiadnej. Priložím ruku k dielu a určitú kapitolu vypracujem. 
Jozef Komara 
Každý išiel do volieb s nejakou víziou. Strany mali svoj program, aj nezávislí mali svoje myšlienky. 
Keď sme odhlasovali mandátnu zmluvu, aj to je krok do budúcna. Vieme o akú cifru sa jedná. Po 
skončení diaľničného úseku bude ďalší prísľub čo sa týka, ulíc, ciest , asfaltovania atď. Sú tu 
problémy -  Spišský hrad- múzeum, atď. Buď to dáme formou komisií alebo sa stretneme na 
pracovnom stretnutí. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Súhlasím s pánom poslancom ale mesto tiež nemôže ísť „voľným pádom“. Každý si stanovil určité 
ciele, robí si stratégiu, myslím si, že najlepším systémom na dosiahnutie cieľa je, že každá časť 
mesta niečo potrebuje. Keď dokument vydáme, budeme si stáť za svojimi cieľmi a niečo 
dosiahneme. 
Peter Hanigovský 
Ako to budeme robiť, cez komisie? 
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Mgr. Peter Vandraško 
Je to nepripravený materiál. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Dnes určite nie, dnes je myšlienka. 
Mgr. Ján Furman 
Navrhujem, aby MZ zobralo na vedomie túto informáciu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dajme to do bodu rokovania na najbližšie MZ, pán Repaský by mohol pripraviť nejakú víziu ako by 
to malo vyzerať. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Dajme hlasovať či to chceme alebo nechceme. Nebudem robiť celý mesiac dokument, ktorý sa 
neschváli. 
Mgr. Ján Furman 
Všetko závisí od financií. Nejaká vízia musí vyjsť, chytíme sa jej a vypracujeme. Aby nás to 
neznegovalo pred občanmi, že sa nám niečo nepodarí. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Pokiaľ by sa robilo programové vyhlásenie, tak by to malo vyjsť z hora. Pozeral som si zápisnice 
z rokovaní z iných obcí a tam to išlo od starostu. Spoločne vypracovali tento program. Aby mal 
každý určitým spôsobom šancu na naplnenie aspoň z časti. 
Jozef Komara 
Všetko závisí od financií. Potom asi negujete našu prácu za štyri roky. 
Mgr. Miloslav Repaský 
Keď budeme mať jasne stanovený cieľ, nemôže sa stať, ako to bolo povedané na minulom MZ, že 
nestihli sme termín čo sa týka kanalizácie. Jedenástim by sa to nemalo stať. 
Miroslav Longauer 
Navrhujem, aby mesto nadviazalo komunikáciu s múzeom – otvorenie spodnej brány na 
Spišskom hrade. 
Mgr. Jozef Bača 
Prečítal znova návrh na uznesenie p. Repaského 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-B-37 
MZ schvaľuje vypracovať programové vyhlásenie s víziou rozvoja mesta s jasne stanovenými 
cieľmi pre rozvoj mesta a občana. 
Zodpovedný:  Termín:  
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Dr. Miroslav Varšo + 
Mgr. Miloslav Repaský + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Miroslav Longauer + 
Mgr. Peter Vandraško 0 Vladimír Petrek + 
Jozef Komara 0 Štefan Horbaľ + 
Mgr. Ján Furman +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Miroslav Longauer 
Blíži sa turistická sezóna, je potrebné aby vedenie mesta komunikovalo s riaditeľkou aby sa 
otvorila spodná brána. 
Mgr. Jozef Bača 
Komunikujeme s múzeom aj s ministerstvom. 
Ing. Marián Tirpák 
Riaditeľka argumentuje tým, že oni by prišli o 700 tis. Sk. Je to pre nich  ekonomicky neúnosné, 
preto otvára len hornú bránu. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Spišský hrad by sa mal rekonštruovať a môže byť, že bude zatvorená hlavná brána a otvorená 
spodná. Chodník je spravený len z časti, prístup je taký aký je. Ponúkali sme múzeu cez úrad 
práce, že zoberieme ľudí do zamestnania, s financovaním mesta, riaditeľka mala problém 
s bezpečnosťou, SBS, pokladňami atď. Odpoveď bola vyhýbavá. Je to veľmi ťažké. 
 
Bod č.: 17 
 Kontrola plnenia uznesení 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Predniesol kontrolu plnenia uznesení 
 
Uznesenie č.: MZ-1-11-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 14.01.2011 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Mgr. Jozef Bača 
Poďakoval prítomným za účasť na rokovaní MZ. 
 
 
   
V Spišskom Podhradí dňa 14.1.2011 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
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